

Lade- und Datenkabel „Era“ USB Type-C® - Lightning Connector

Sync & Charge Cable
ERA



Type-C - Lightning



USB 2.0



9V 2.22A



480Mbit/s



120 cm Cable length

Produkt Info



Dieses **HiSpeed USB 2.0** Kabel mit **nahtlosen USB Type-C** und **Lightning-Anschluss** kann für jedes Gerät mit Lightning-Schnittstelle zum **schnellen Aufladen** genutzt werden. Das Kabel unterstützt **Schnellladetechnologien** wie **Power Delivery 3.0**.

Auch zur **Datenübertragung** ist das Kabel mit **5 Drähten** perfekt geeignet. Daten werden mit einer Geschwindigkeit bis zu **480 Mbit/s** übertragen. Durch die **integrierte Abschirmung** ist es vor äußeren Störsignalen geschützt. Das **1,2 Meter** lange Kabel ist **sehr robust und langlebig**.

Technische Daten:

- Typ: Daten- und Ladekabel
- USB Version: 2.0 (5 Drähte, PD3.0 kompatibel)
- Anschlüsse: USB Type-C - Lightning
- Unterstützter Strom: 2.22A
- Spannung: 9V (max. 20W)
- Datenübertragung: max. 480 Mbit/s
- Nahtlose Steckergehäuse
- Außendurchmesser: 3,5 mm
- Außenmaterial: TPE
- Kabellänge: 120 cm

This **HiSpeed USB 2.0** cable with seamless **USB Type-C** and **Lightning Connector** can be used for any device with Lightning interface for **fast charging**. The cable supports **fast charging technologies** like **Power Delivery 3.0**.

The cable with **5 wires** is also perfect for **data transfer**. Data is transferred at a speed of up to **480 Mbit/s**. Due to the **integrated shielding**, it is protected from external interference signals. The **1.2 meter** long cable is very **robust and durable**.

Technical Data:

- Type: Data and charging cable
- USB Version: 2.0 (5 wires, PD3.0 compatible)
- Connectors: USB Type-C - Lightning Connector
- Supported current: 2.22A
- Voltage: 9V (max. 20W)
- Data transmission: Max. 480 Mbit/s
- Seamless connector housing
- Outer diameter: 3.5 mm
- Outer material: TPE
- Cable length: 120 cm

Art.Nr: 262289

EAN:4024559262289